
Beantwoording vragen PvdA_GroenLinks-fractie over agendapunt 8
Raadscommissievergadering van: 20 - 06 - 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

De VNG geeft aan dat op korte termijn overleg gevoerd moet worden met het 
kabinet over 2026 en verder. Wat is er al bekend over dit overleg? 

Of: Wat is de meest actuele informatie vanuit de VNG over dit onderwerp (bijv. in 
de ALV op het VNG congres zal dit een belangrijk thema zijn)?

Er is nog niets bekend over dit overleg. Op de 2e dag van het VNG-congres is het punt 
“Meerjarig perspectief financiën gemeenten” uitgebreid aan de orde geweest in de 
ALV.

Op de ALV van 14 juni 2023 zijn een resolutie en twee moties (waarvan een mede 
door ons ingediend) over het belang van structurele financiering door het Rijk met 
grote meerderheid aangenomen. De aanwezige Minister van Binnenlandse Zaken liet 
in haar speech geen enkele ruimte voor optimisme hierover.

Het college kiest ervoor om nog geen maatregelen voor de jaren 2026 en 2027 te 
presenteren. Echter er wordt wel € 2 miljoen ter compensatie in de algemene 
reserve opgenomen. Dit kan toch ook gezien worden als maatregel? Graag nadere 
toelichting op de keuze van het college.

De incidentele inzet van de € 2 miljoen zien wij niet als maatregel voor dit structurele 
vraagstuk. Enerzijds is het noodzakelijk om de vermogenspositie van de gemeente te 
verbeteren. Daarom is toevoeging van middelen aan de algemene reserve verstandig.
We kiezen er ook voor om geen grote structurele lasten aan de begroting toe te 
voegen. Dat betekent dat mocht het negatieve scenario werkelijkheid worden en dat 
het Rijk geen extra middelen ter beschikking stelt, we niet acuut een probleem 
hebben en iets meer tijd kopen om maatregelen te nemen. 

Gesuggereerd wordt dat de Brede SPUK onderdeel is van Sport. De bijdragen voor 
het sportakkoord en de buurtsportcoaches zijn echter een specifiek onderdeel 
geworden van de brede SPUK. Dit graag corrigeren (bijv. door Sport en Brede 
SPUK). 

(Daarnaast moet het Plan van Aanpak uiterlijk in september 2023 opgeleverd 
worden).

Op pagina 8 staan de kopjes ‘Sport Brede Spuk’ en ‘Sport’. 

In de eerste kop staat ten onrechte Sport vermeld. De tekst onder dit kopje is verder 
correct. Het Plan van Aanpak moet in september 2023 voorgelegd worden aan de VNG
en VSG ter beoordeling maar het definitieve plan moet ingediend worden in oktober 
zoals in de kadernota vermeld staat.



Onder het kopje ‘Sport’ wordt ten onrechte een link gelegd met sport en IZA. Sport 
maakt onderdeel uit van de Brede Spuk, evenals programma’s voor obesitas en 
valpreventie wat betreft de inzet vanuit gemeenten voor deze programma’s. Voorstel 
is om de laatste zin van deze alinea te verwijderen.

p. 15 reserve duurzaamheid: ‘Vanaf 2027 zullen deze kosten dus uit de reguliere 
begroting moeten komen’. Graag een nadere toelichting op deze zin.

Op het moment dat de reserve duurzaamheid uitgeput is (omdat deze op enig 
moment niet meer gevuld wordt) zullen de benoemde vaste posten uit de begroting 
niet langer gedekt/gefinancierd kunnen worden uit de reserve, zal het dus uit de 
algemene middelen moeten komen. 

p. 18 ICT Graag een nadere toelichting op de toenemende ICT kosten: hoe zijn deze
bedragen berekend (2024-2027)? 

De definitieve bedragen zullen pas bekend worden bij daadwerkelijke aanschaf, maar 
de kosten voor onderhoud van applicaties in de Cloud en informatieveiligheid zijn al bij
de leveranciers opgevraagd. 

De licentiekosten zijn momenteel al bekend en gekoppeld aan de huidige bezetting 
(intern en extern).

De indexering van € 15.000 heeft betrekking op alleen het 1e begrotingsjaar van de 
begroting namelijk 2024. Voor de jaren 2025 en verder wordt de indexering 
meegenomen bij de volgende begrotingen.

p. 21 ‘Bij de ingeschatte opbrengsten hebben we geen rekening gehouden met de 
stijging van het aantal inwoners’. Het inwonersaantal neemt echter behoorlijk toe, 
wat zou dat kunnen betekenen voor de opbrengsten?

Omdat het huidige bewonersaantal sterk beïnvloed is door de opvang Oekraïne zal bij 
het opstellen van de begroting geanalyseerd worden wat verstandig is om als 
toename mee te nemen. De verwachting is dat een deel van de toename door de 
opvang van Oekraïense vluchtelingen niet structureel zal zijn.


